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Referat 
 
 
Fra bestyrelsesmøde onsdag den 25. juni kl. 19 i Fiskelaugets lokale på Espergærde havn. 
 
 
Til stede:   Jens Heinrichsen 
   Poul Buchard 
   Knud Rosted 
   Etienne Adriansen 
   Per Oluf Larsen  
   Henrik Tinning 
   Per Tærsbøl 
   Benny Andersen 
   Søren Larsen 
 
Afbud fra:   Kaj Steffensen 
 
     

1. Godkendelse af referat af 23. marts 2014 

 Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.. 
 

2. Gennemgang af post v/formand Jens Heinrichen 
Nuværende Fiskehandel overtager formelt fiskeboden fra tidligere ejer per 1. august 
2014. 
 
Kim Munch Lendal søger om havneplads. 
 
Takkekort i fbm begravelse. 
 
 

3. Regnskab og økonomioversigt v/Jens Heinrichsen (i Kajs fravær) 
Jens orienterede om økonomien. Havnen har, som drøftet ved tidligere møde, fået 
fjernet beton-søjler ved søndre mole. Trods dette, og trods den store 
vedligeholdelsesopgave med Søndre mole forventes resultatet for 2014 at ende i et 
beskedent plus. 
 

 
4. Plads- og rokering 

Ingen ændringer. Bådopbevaringen i vintersæsonen blev drøftet Bådene, der 
opbevares ved Søndre mole foreslås vendt om således at stævnen vender mod 
syd. Dette vil frigive plads til yderligere opbevaring. 
 
Havnen gør i samme forbindelse opmærksom på at der ikke må køre i bil på søndre 
mole – hverken i sommer eller vinterhalvår. 
 
Havnen åbner mulighed for leje af jolleplads på land i sommerhalvåret på pladsen 
ved røgeovnen. Ansøgning herom rettes til Havnen. 

 
5. Eventuelt 

Jens informerede kort om etablering af ny flydebro ved frivillig indsats fra raske 
frivillige. Netop den frivillige indsats er en af hovedforklaringerne på at Espergærde 
Havn fortsat er i god stand og samtidig har en fornuftig økonomi.  
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Espergærde sejlklub har anmodet om en yderligere plads i havnen. Omend Havnen 
forstår anmodningen, kan havnen desværre ikke tilgodese sejlklubben, da dette ville 
betyde at man skulle konfiskere eksisterende plads fra en nuværende lystbådejer. 
 
Etableringen af det nye smakkeskur i forlængelse af eksisterende havneskur skrider 
planmæssigt frem. 
 

7. Næste bestyrelsesmøde 
Aftaltes til onsdag den 3. september 2014 kl 19 i Fiskerlaugets lokale. 
Møde herefter planlagt til onsdag den 3. december 2014 kl 18.30 i samme lokaler.  

 
 
 
Referent  Etienne Adriansen 
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